
Zápis ze zasedáMOSADNIŔO VÝBORU PETROVICE

11.5.2023 od 19:00 v budově OV Petrovice

Účast: Ladislav Peterka, Ing. Monika Majerová, Ing. Marcela Siblíková, JUDr.
Jaroslav Krejči, Be. Jana Jančurová, Zdenek Folejtar, Václav Kameník
Host: Ing. Petr Machek — místostarosta města

1. Předseda uvítal přítomné zástupce OV, seznámil je s hostem p.Ing. Petrem Machkem
(místostarostou města)

2. Jako první bod k projednání, byla problematika komunikací 602, 603 a záměr o
developerskou výstavbu na p.č. 50/1,50/2. OV Petrovice poslal vedení města před
4.zasedání města výzvu, ve které apeluje na jejich budoucí průjezdnost, případně o právní
ochranu volného užíváM občany. Pan Ing. P.Machek OV potvrdil, že s tímto město počítá.
A bude OV nadále informovat o výsledcích jednání. Dále J.Jančurová vyslovila zájem o
zarovnáni cest 602 a 603 s parcelami 52 a 51. Cesty ústi až do č.p.1, ale v této době
nejsou a nadále nebudou využívány.

3. Předseda seznámil členy OV s chodem obce o:
- průběhu odbahnění/opravách rybníků
- proběhlé deratizaci a opravě kanalizační šachty u rybníku Kamšovák
- žádosti o opravu cesty na Valchu (byla provedena provizorní oprava)
- žádosti na ZD Vysočina Želiv (o odstranění váhy na návsi)
- opravě kanalizace před č.p. 78 (reklamace u dodavatele)
- provedené výměně střídaček na fotbalovém hřišti
- vyčištěni kanalizačních vpustí, chodníků (v pondělí 15.5.2023 bylo TSH přislíbeno i
vyčištění komunikací)
- žádosti o odbahněni potoka mezi rybníky Návesák a Kamšovák. (řešeno s p.jůzlem)
- schůzce s p.Vincencem ohledně úpravy osvětlení kapličky.
- objednání dveří k hasičárně.
- probjhajÍcÍ výměně zařízení rozhlasu

4. OV schvaluje podporu akce - KÁCENÍ MÁJE částkou 4000,- a DĚTSKÝ DEN částkou
4000,- . ------- SCHVÁLENO .

5. OV navrhuje zpevnění plochy pod kontejnerovým stáním (BIOODPAD) u č.p. 73.
Dále navrhuje prověřit možnost o přemIstěnI kontejnerového stání u č.p. 1 .
Kontejner zde stojí převážně na soukromém pozemku. Při deštích dochází k vytékání št'áv
a s tím i spojeném zápachu.

6. OV na žádost p.M.ŘEZNĹČKA prověří možnost sečeni meze mezi plotem a chodníkem
u hlavní silnice. OV navrhujeme sečení nabídnout místním organizacím. (SDH,
MYSLIVECKÝ SPOLEK, VYSOČINA PETROVICE Z.S.) V případě nezájmu místních
organizací - TECHNICKÝM SLUŽBÁM HUMPOLEC.

7. OV prověří možnosti zimní údržby chodníků.



8. OV projednal a souhlasí s žádosti MYSLIVECKÉHO SPOLKU o povoleni a schváleni
úpravy kuchyně .

Zapsal : Ladislav Peterka

Ověřil : Ing. Monika Majerová


